
Referat af generalforsamling i Kunstforeningen af 1958 

 afholdt d. 19. marts 2024 i Hjalleseforsamlingshus 

Dagsorden: 

1. vVlg af dirigent, Hans Madsen blev valgt. 

Valg af referent, Søren Barnekow blev valgt  
2. Formandens beretning: Charlotte Bjørn Larsen indledte med at byde alle velkommen og takke for 

det store fremmøde, herefter en kort gennemgang af året som er er gået, Et forhold skal dog 

nævnes, nemlig at vi i årets løb har taget initiativ til forskellige aktiviteter og tiltag med henblik på at 

skaffe flere medlemmer til vores forening. Og dette alene af hensyn til mulighederne for at indkøbe 

flere værker med større bredde til vores årlige udlodning. Det seneste og mest succesfulde initiativ 

var salg af medlemskaber i slutningen af året til halv pris. Gallerie Rasmus var sponsor på restløbet. 

Vi er i året 2023 - 324 medlemmer. 

Vores kasserer Laila Larsen er sygemeldt og vi har derfor midlertidigt i fællesskab overtaget dette 

arbejde, men det er svært. Så derfor en klar opfordring til alle medlemmer, når I betaler for 

medlemskab 2024, at I skriver jeres medlemsnummer på - og husk at kontingent er steget til kr. 

450,-. hermed afsluttes årets formandsberetning. 

3. Kassereren fremlægger revideret regnskab: Regnskabet blev fremlagt af Charlotte Bjørn Larsen 

uden de store bemærkninger og er hermed godkendt  

4. Fastsættelse af kontingent: kontingent fastsat til 450 kr.  

5. Forslag fra medlemmer og bestyrelse: ingen  

6. Valg af bestyrelse: 

Krista Svane Lund, genvalgt 

Søren Barnekow Andersen, Genvalgt  

Laila Larsen, Genvalgt  

7. Valg af Revisor og revisorsuppleant  

genvalgt.  

 

8. Eventuelt: 

Vi kan allerede nu oplyse, at et af vores bestyrelsesmedlemmer ikke stiller op til genvalg til næste år 

- og vi vil meget gerne have nye og friske kræfter til at deltage i det hyggelige arbejde.  

Vi mødes 4-5 gange om året og så er der generalforsamlingen.  

Hvis et af medlemmerne skulle være interesseret, så henvend Jer meget gerne til Charlotte Bjørn 

Larsen, så kan I eventuelt deltage i et af vore bestyrelsesmøde i år - og afgøre om I skulle have lyst 

til dette arbejde, som hovedsageligt handler om indkøb af de værker der skal udloddes på årets 

generalforsamling. 

9. Bortlodning af værker: Alle lodder blev bortloddet og de 2 fremmøde gevinster ligeledes  

 

 


